

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2018-01-09

Närvarande: Bert Nilsson, ordförande
Agneta Ohlsson, sekreterare
Ove Olsson, kassör
Doris Lundin, ledamot
Lisbeth Örgård, ledamot
Bengt Carlsson, suppleant
Bo Sjöström, suppleant

1. Mötets öppnande

Ordföranden Bert hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordningen

Den föreslagna dagordningen godkändes.

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. Ekonomisk genomgång

Ove delade ut Balans- och Resultatrapport. Ekonomin är fortsatt god. Årets förlust uppgår till drygt 5 000 kr, vilket är avsevärt bättre än budgeterat 35 500 kr.

Verksamhetsbidraget från VSIF (Västsvenska Idrottsförbundet) uppgår till 57 683 kr, vilket är mer än vi fick 2016. Vi har haft mer utgifter under verksamhetsåret 2017 jämfört med året innan. De ökade utgifterna avser inköp av nya kläder (västar och pikétröjor), möte med de ”fyras gäng”, deltagande i verksamhetskonferens i Stockholm. Fyra från styrelsen deltog på inbjudan av SBF.

5. Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning

- a) *Tävlingskommittén*
Se punkt 10 nedan.

- b) *Ungdomsansvarig*
Inbjudan till Vinterläger i Varberg den 19–21 januari. Arrangör är SBF och Kulknappen, Varberg. Resp. klubb står för kostnaderna. Bosse kontaktar Magnus Halleen.
- c) *Handikappansvarig*
Inget att rapportera.
- d) *Domaransvarig*
Domarlistan på hemsidan behöver uppdateras. Doris har skickat mejl till domarna i distriktet och förslagit domaruppdrag. Hittills dåligt gensvar.
- e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*
Efter jul- och nyårshelgerna behöver hemsidan uppdateras. Agneta tar tag i detta.
- g) *Utbildningsansvarig*
Doris skickar ut intresseförfrågan till klubbarna angående domarutbildning.
- h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.
- i) *AU*
Inget att rapportera.

6. Genomgång av informationsmötet och protokollet

15 föreningar deltog. Vi fick arrangörer till de flesta av våra tävlingar. Protokollet ligger ute på hemsidan och har även mejlats till klubbarna.

7. Årsmötet: Punkter och förslag (stor spelare)

På årsmötet tar vi upp frågan om avgiftsbefrielse för ”stor spelare” vad gäller DM-tävlingarna. Enligt uppgift lär det finnas ett tidigare årsmötesbeslut om detta. Vi kan inte finna något sådant protokoll. Frågan tas därför upp på årsmötet där vi föreslår att vi ska följa SBF:s regler avseende ”stor spelare”, dvs. ”stor spelare” är befriad från licensavgift samt deltagaravgifterna i SM.

En punkt på dagordningen till årsmötet blir prispengar till DM i skytte. För att prispengar ska delas ut i skyttet måste klassen i fråga bestå av minst 8 spelare.

Lisbeth införskaffar priser till seriespelet, som ska delas ut på årsmötet. Besluts även att vi i samband med DM-tävlingarna i år delar ut medaljer i stället för pins.

Som ordförande på årsmötet föreslogs Henrik Roolf. Bert kontaktar honom och hör efter om han är villig att åta sig detta.

Agneta tar fram förslag till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan.

8. SBF:s frågor och svar

Genomgång av frågor vi fått från SBF, som vill ha svar senast den 15 januari. Agneta sammanställer svaren och skickar iväg dem.

9. GBBF:s arrangörskalender 2018

Genomgång av arrangörskalendern. Vi saknar fortfarande arrangör till distriktsseriespelet omgång 1. Vidare saknas domare till en del av våra tävlingar.

10. Lag-DM 10–11 februari

Agneta skickar ut inbjudan till klubbarna samt lägger ut den på hemsidan. Kollar upp sista anmälningssdag med Joakim (DEB). Bert tar fram diplom med ram.

11. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan besvarats.

Rapport från Magnus Halleen från sommarlägret samt Prins Bertils Juniorcup.

Mejl från Pontus Thuresson, som tillsammans med Mats Petersson vill besöka oss med anledning av vårt öppna brev. Bert meddelar Pontus, att vi tycker att det är bättre att föra dialogen i samband med nästa verksamhetskonferens, som äger rum i mars, än att Pontus och Mats kommer till vårt nästa styrelsemöte.

12. Utgående skrivelser

Inbjudan Lag-DM

Information om nya rutiner för seriespelet

13. Övriga frågor

Med anledning av Hans T Carlssons bortgång beslöts lägga ut minnesord och bild på vår hemsida.

15. Nästa möte

Äger rum onsdagen den 21 februari **kl. 11.00** i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1, Kallebäck.

16. Mötets avslutande

Bert förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Agneta Ohlsson
Skr.

Justeras:

Bert Nilsson
Ordf.